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Vragen van de leden Kuiken (PvdA) en Van den Berg (CDA) aan de 
Minister-President over de aanbesteding fotografie in relatie tot de naleving 
van het clusterverbod (ingezonden 24 augustus 2017). 

Vraag 1
Wat is de huidige status van de aanbesteding fotografie?1 

Vraag 2
Kunt u bevestigen dat bij de procedure voor de aanbesteding fotografie 
gekozen is voor een niet-openbare aanbesteding? 

Vraag 3
Kunt u weergeven op welke wijze het aanbestedingsproces is ingericht en 
hoe de selectiecriteria zijn bepaald, zodat kleine ondernemers niet buitenspel 
komen te staan en ondernemers in het midden- en kleinbedrijf (MKB’ers) en 
zelfstandigen zonder personeel (ZZP’ers) een eerlijke kans krijgen? 

Vraag 4
Wat is de huidige stand van zaken met betrekking tot contracten met de 
ongeveer 30 zelfstandige freelancers? Hoelang wordt al met de betrokkenen 
samengewerkt en wat is de omzet in totaal en de verdeling daarvan over de 
betrokkenen? 

Vraag 5
Kunt u nader toelichten waar uw verwachting op is gebaseerd dat alle 
gecontracteerde fotografen onder de nieuwe aanbesteding voor 2018 
MKB’ers en/of ZZP’ers zullen zijn?

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar 2016–2017, nr. 2198
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